
PROTOKOLL FRA RÅDSMØTET I OTK 18. FEBRUAR 2020 

Til stede fra Rådet: 

Jan Opsahl, Jan Erik Dæhli, Inger Lindeman, Ivar Flinder, Andre Skogland, Jan Sverdrup 

Braathen, Terje Gimming, Hans Christian Grøner, Sara Glent, Kai Reith, Jan Hellesnes, Edvard 

Raastad 

Til stede fra Styret:  

ingen 

Til stede fra administrasjonen:   

Reidar Nilsen 

Møtet ble ledet av Jan Opsahl. 

Regnskap for 2019 og budsjett for 2020 
Rådet tilrår at Regnskap 2019 og styrets fremlegg til budsjett 2020 godkjennes. Rådet takket 

Styret og Administrasjonen for en meget god innsats og gode finansielle resultater også i 

2019. 

Styrets forslag til medlemskontingent 2021 
Rådet tilrår at Styrets forslag til medlemskontingent for 2021 godkjennes. 

Permanent innendørshall 
Rådet tok styrets statusrapport til etterretning. 

Valgkomiteens innstilling til nye medlemmer av Rådet 
Trude Bøe og Felix Magnus er innstilt som nye rådsmedlemmer. Rådet hadde ingen 

kommentar til valgkomiteens innstilling. 

Avtale om kassekreditt 

Styret ønsker å be årsmøtet om fullmakt til å ta opp kassekreditt for å finansiere 

hallprosjektet i tilfelle cash-flow fra drift ikke er tilstrekkelig. Rådet tok dette til etterretning. 

Rådets leder anmodet styret om å også vurdere andre finansieringsmodeller. 

 

 

 



Annet 

Inger Lindeman delte ut det kapitlet fra vedtektene som omhandler Rådet, og ba Rådets 

medlemmer om å studere dette til neste rådsmøte. 

 
4.3.2019 

Referent: Reidar Nilsen 


